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Abstract (en)
In a lock cylinder with a springless tumbler pin 30, which on the one hand is controlled by a depression 32f in the key and on the other hand can
engage into a recess 12b of the inner circumferential face 12a of the lock-cylinder housing 10, an axial-sliding element 20 is provided essentially
parallel to the direction of insertion of the key 32 and can be taken up by a take-up face 32i of the key; a displacement of the tumbler pin 30, with
the key 32 inserted, is possible only when, as a result of an appropriate position of the take-up face 32i in the longitudinal direction of the key 32, a
predetermined position of the axial-sliding element 20 is brought about by the inserted key 32. <IMAGE>

Abstract (de)
Bei einem Schließzylinder mit einem federlosen Zuhaltungsstift 30 welcher einerseits durch eine Nieveausenke 32f im Schlüssel gesteuert ist und
andererseits in eine Ausnehmung 12b der Innenumfangsfläche 12a des Schließzylindergehäuses 10 eingreifen kann, ist ein Axialschiebeelement 20
im wesentlichen parallel zur Einsteckrichtung des Schlüssels 32 vorgesehen, welches durch eine Mitnahmefläche 32i des Schlüssels mitnehmbar
ist; eine Verschiebung des Zuhaltungsstifts 30 bei eingestecktem Schlüssel 32 ist nur dann möglich, wenn durch entsprechende Lage der
Mitnahmefläche 32i in Längsrichtung des Schlüssels 32 eine vorbestimmte Stellung des Axialschiebeelements 20 durch den eingesteckten
Schlüssel 32 herbeigeführt ist. <IMAGE>
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